
  
   

  
    
Hyvät Leijonaystävät! 

 

Olen Ismo Kajaala, kotiklubini on LC 

Riihimäki Kara. 

Puolisoni on IPDG Ritva, LC Riihimäki 

Kristallin jäsen. 

Olemme uusioperhe, yhdessä jo yli 30 

vuotta, meillä on yhteensä 4 aikuista 

poikaa ja 3 lastenlasta. 

Olen kotoisin Perttelistä, nykyisestä 

Salosta, sukutaustani on karjalais-

pohjanmaalainen, joten enköhän käy 

keskimäärin hämäläisestä, jo pitkään 

Riihimäellä asuneenakin. 

Koulutukseltani olen 

koneenrakennusinsinööri, valmistuin 

Turun Teknillisestä Oppilaitoksesta. 

Työelämässä olen ollut mukana 

valmistumiseni jälkeen 36 vuotta ja se 

jatkuu edelleen. Olen työskennellyt 

muovi- ja LVI-alalla eri yrityksissä 

tuotekehitys-, tuotanto- ja 

myyntitehtävissä. 

Erityisosaamistani on myös haja-

asutusalueiden vesihuolto. 

Tulin Lions-toimintaan mukaan puolisona, 

olen ollut Ritvan mukana useissa 

tapahtumissa hänen leijonauransa alusta 

lähtien. 

LC Riihimäki Karassa olen ollut jäsenenä 

kuusi vuotta. 

Klubin hallituksessa olen ollut lähes koko 

tämän ajan. 

Presidenttinä olin kauden 2017 – 18 ja 

tällä hetkellä klubisihteerinä. 

Lohkon puheenjohtajana olen nyt toista 

kertaa peräkkäin. 

Olen osallistunut piirin valmennuksiin 

sekä ALLI:iin, kansainväliseen Lions 

johtajakoulutukseen Brysselissä viime 

tammikuussa. 

Näin ollen minulla on monipuolista 

kokemusta Lions toiminnasta klubin ja 

piirin tasolla. Klubivierailut ovat 

avartaneet näkemystäni myönteisesti. 

 Olen osallistunut Lions liiton 

vuosikokouksiin viisi kertaa ja 

kansainvälisiin vuosikokouksiin             

Las Vegasissa ja Milanossa. 

Minulla on pitkä kokemus 

ympäristötekniikasta, jota haluan käyttää 

aktiviteettien luomiseen ja kehittämiseen. 

 

 
"Meidän tulee turvata 
elinympäristömme tuleville 
sukupolville" 

 

Hyvää kevättä ja terveyttä toivottaen 

 

Ismo Kajaala 

2. varapiirikuvernööriehdokas 

Lions 107 C-piiri 


